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Z A P I S N I K 
 
20. redne seje Občinskega sveta (v nadaljevanju OS) Občine Gorje, ki je bila v sredo, 13. aprila 2022, ob 

17.00 uri v Gorjanskem domu 
 

Prisotni: Janez Poklukar (SDS), Jakopič Pavel, Dominik Piber, Primož Pretnar, Edvard Torkar, 
Janez Kolenc, Ivan Ratek, Danijela Mandeljc, Urban Jan, Zdenka Repe župan Peter 
Torkar 
 

Opravičila: Anja Bunderla 
 

Poročevalec: / 

Novinarji: Marjana Ahačič – Gorenjski glas 
Nadzorni odbor 
občine Gorje: 

/ 

Občinska uprava  
občine Gorje: 

Primož Tomše Zorč – direktor občinske uprave, Nuša Jesenšek– tajnica OS, Monika 
Breznik, Barbara Whitfield 

Predstavniki RTC Zatrnik d.o.o. in zainteresirana javnost 
 
Seja se je pričela ob 17.00 uri, vodil jo je župan Peter Torkar.  
 
Seja je bila za potrebe izdelave zapisnika posneta na diktafon. 
 
Gradivo za sejo je bilo objavljeno na spletni strani Občine Gorje in posredovano k vsem točkam dnevnega 
reda.  
 
Za 20. redno sejo sta se sestala: 

 Statutarno pravna komisija  

 Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

 Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih financ in 
 
Da bo nedvoumno, je župan pred sprejemom dnevnega reda prisotne seznanil, da postopek odločanja o 
Odloku o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za graditev žičniških naprava na smučišču Zatrnik v 
Občini Gorje, ki je bil uvrščen na dnevni red 18. redne seje dne 9. 2. 2022 ustavlja in umika. 
Odločanje o predlaganem Odloku je ustavil že na 18. redni seji, vendar je prišlo do različnih tolmačenj in 
razlag. Občinska uprava je ponovno poslušala tonski zapis iz katerega nedvoumno izhaja, da je župan 
postopek odločanja o Odloku o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za graditev žičniških naprav na 
smučišču Zatrnik v Občini Gorje ustavil.  
 
V skladu s četrto točko 29. člena Poslovnika je župan iz dnevnega reda umaknil točko 8c: Letno poročilo o 
delu za leto 2021 – Policijska postaja Bled. Komandir Boštjan Lenček je 8. 4. 2022 sporočil, da se seje ne 
more udeležiti, ravno tako ne more zagotoviti drugega sogovornika. Iz tega razloga je župan umaknil točko 
iz dnevnega reda.  
 



 

Za 20. redno sejo Občinskega sveta občine Gorje predlagal naslednji dnevni red:  

1. Potrditev zapisnika 19. redne seje Občinskega sveta Občine, z dne 9. 3. 2022 

2.  Zaključni račun Proračuna Občine Gorje za leto 2021, predlog – skrajšan postopek 

3. 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Gorje za leto 2022 – rebalans II, 
predlog – skrajšan postopek 

4. 
Odlok o določitvi volilnih enot za volitve članov občinskega sveta Občine Gorje, predlog – skrajšan 
postopek 

5. 
Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi in izdajanju občinskega glasila Občine Gorje – predlog - 
skrajšan postopek 

6. 
Odlok o koncesiji za graditev obstoječih žičniških naprav na smučišču Zatrnik, predlog – prva 
obravnava 

7. 
Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v Občini Gorje, predlog – 
skrajšan postopek 

8. 

Letna poročila o delu za leto 2021 
a) JZ Osnovna šola Gorje 
b) Knjižnica Antona Tomaža Linharta Radovljica 
c) Medobčinski inšpektorat in redarstvo občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica 

9. Ocena izvajanja občinskega programa varnosti v letu 2021 

10.  

Kadrovske zadeve: 
a) Imenovanje Občinske volilne komisije 
b) Soglasje k izplačilu redne delovne uspešnosti ravnateljice javnega zavoda Osnovna šola Gorje 

za leto 2021 
c) Mnenje k imenovanju Marka Zupanca za direktorja javnega zavoda Knjižnica Antona Tomaža 

Linharta Radovljica za mandatno obdobje 5 let 

11. Informacije župana 

12. Pobude, predlogi in vprašanja 

 
GLASOVANJE: 

ZA 9 
PROTI 0 

Dnevni red je bil sprejet.  
 
TOČKA 1: POTRDITEV ZAPISNIKA 19. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE GORJE Z DNE 9. 3. 2022 
 
Pripombe na zapisnik ni bilo, zato je župan dal na glasovanje naslednji predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje sprejme zapisnik 19. redne seje Občinskega sveta Občine Gorje, z dne 9. 3. 
2022, s pripombami iz razprave.  

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI 0 

Zapisnik je bil sprejet.  
 
TOČKA 2: ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA OBČINE GORJE ZA LETO 2021, PREDLOG – SKRAJŠAN 
POSTOPEK 
 
Na podlagi 98. člena Zakona o javnih financah je bil v marcu občinskim svetnikom posredovan predlog 
Zaključnega računa proračuna Občine Gorje za leto 2021, z vsemi potrebnimi prilogami.  
Uvodno obrazložitev je podala Monika Breznik, višja svetovalka za javne finance, gospodarske in družbene 
dejavnosti.  
Zaključni račun je obravnaval Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih 
financ. Predsednik Ratek je podal kratko poročilo. Predlagal je, da občinski svet sprejeme sklep v predlagani 
obliki.  
 



 

Razprave ni bilo, zato je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje sprejme Zaključni račun proračuna Občine Gorje za leto 2021. 
2. Občinski svet Občine Gorje se je seznanil s Poročilom o realizaciji letnega načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem Občine Gorje za leto 2021. 

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 3: ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE GORJE ZA LETO 
2022 – REBALANS II, PREDLOG – SKRAJŠAN POSTOPEK 
 
17:15 – prihod svetnika Dominika Pibra 
 
Uvodno obrazložitev je podala Monika Breznik, višja svetovalka za javne finance, gospodarske in družbene 
dejavnosti.  
Rebalans II je obravnaval Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih financ. 
Predsednik Ratek je podal kratko poročilo. Predlagal je, da občinski svet sprejeme sklep v predlagani obliki.  
 
V razpravi sta sodeloval svetnic Kolenc.  
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka Proračunu Občne Gorje 
za leto 2022 – rebalans II 

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 4: ODLOK O DOLOČITVI VOLILNIH ENOT ZA VOLITVE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE GORJE 
– PREDLOG, SKRAJŠAN POSTOPEK 
 
Uvodno obrazložitev je podal Primož Tomše Zorč, direktor občinske uprave.  
Točko je obravnavala Statutarno pravna komisija. Predsednik Poklukar je podal kratko poročilo. Predlagal 
je, da občinski svet sprejme predlagani sklep. 
 
Ker ni bilo razprave je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje sprejme Odlok o določitvi volilnih enot za volitve članov občinskega sveta 
Občine Gorje..  

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 5: ODLOK O SPREMEMBAH ODLOKA O USTANOVITVI IN IZDAJANJU OBČINSKEGA GLASILA OBČINE 
GORJE, PREDLOG – SKRAJŠAN POSTOPEK 
 
Tudi pri tej točki je kratko obrazložitev podal Primož Tomše Zorč, direktor občinske uprave.  
Točko je obravnavala Statutarno pravna komisija. Predsednik Poklukar je podal kratko poročilo. Predlagal 
je, da občinski svet sprejme predlagani sklep. 
 
V razpravi je sodeloval svetnik Kolenc.  
 



 

Po končani razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje sprejme Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi in izdajanju Občinskega 
glasila Občine Gorje.  

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 6: ODLOK O KONCESIJI ZA GRADITEV OBSTOJEČIH ŽIČNIŠKIH NAPRAV NA SMUČIŠČU ZATRNIK, 
PREDLOG – PRVA OBRAVNAVA  
 
Župan je besedo dal Alešu Zalarju, direktorju RTC Zatrnik.  
 
Odlok je obravnavala Statutarno pravna komisija na svoji 9. redni seji, 20. 9. 2021. 
 
V razpravi so sodelovali svetniki Kolenc, Jakopič in Poklukar. 
Svetnik Kolenc je izrazil zaskrbljenost, ker je v 5. členu Odloka navedeno, da gre za neposredno podelitev 
koncesije, brez javnega razpisa. Ravno tako se ne ve ali ima že kdo koncesijo na Zatrniku. V 7. členu je med 
drugim navedeno, da mora koncesionar pridobiti soglasja lastnikov zemljišč, po katerih potekajo smučarske 
proge oz. na katerih stojijo žičniške naprave… ta pridobljena soglasja predstavljajo vsaj 90 % površin. Kdo 
bo dobil soglasja manjkajočih 10 %. Skrbi ga, da bo morala občina razlaščat ljudi. Zakaj so v 12. členu različna 
leta? Svetnik Jakopič je izpostavil problem z vodnim zajetjem Ovčje jame. Iz Pernikov pride onesnaženje v 
zajetje. Vsa voda iz Zatrnika priteče skozi Pokljuško luknjo. Potrebno je razmisliti ali lahko Zatrnik sprejme 
toliko tisoč ljudi na dan. Na vsa vprašanja je odgovoril Aleš Zalar.  
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklep: 

Občinski svet Občine Gorje sprejme Odlok o koncesiji za graditev žičniških naprav na smučišču Zatrnik, 
prva obravnava. 

 
GLASOVANJE: 

ZA 3 
PROTI 7 

Sklep ni bil sprejet. 
 
TOČKA 7: SKLEP O DELNI POVRNITVI STROŠKOV VOLILNE KAPMANJE ZA LOKALNE VOLITVE V OBČINI 
GORJE, PREDLOG – SKRAJŠAN POSTOPEK 
 
Uvodno obrazložitev je podal Primož Tomše Zorč, direktor občinske uprave.  
Točko je obravnavala Statutarno pravna komisija. Predsednik Poklukar je podal kratko poročilo. Predlagal 
je, da občinski svet sprejme predlagani sklep. 
 
Ker ni bilo razprave je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje sprejme Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve 
v Občini Gorje.  

 
GLASOVANJE: 

ZA 10 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
 
 
 



 

TOČKA 8: LETNA POROČILA O DELU ZA LETO 2021 
A) OSNOVNA ŠOLA GORJE 
 
Letno poročilo je predstavila Mojca Brejc, ravnateljica OŠ Gorje.  
Točko je obravnaval Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih financ. 
Predsednik Ratek je podal kratko poročilo. Občinskemu svetu je predlagal, da sprejme sklep.  
 
V razpravi je sodeloval svetnik Pretnar.  
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje se je seznanil z letnim poročilom javnega zavoda Osnovna šola Gorje.  

 
GLASOVANJE: 

ZA 10 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
B) KNJIŽNICA ANTONA TOMAŽA LINHARTA 
 
Letno poročilo je predstavila Saša Jelenc, zaposlena v knjižnici Radovljica.  
Tudi to točko je obravnaval Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih 
financ. Predsednik Ratek je podal kratko poročilo. Občinskemu svetu je predlagal, da sprejme sklep.  
 
V razpravi je sodeloval svetnik Kolenc.  
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje se je seznanil z letnim poročilom knjižnica Antona Tomaža Linharta Radovljica.  

 
GLASOVANJE: 

ZA 10 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
C) MEDOBČINSKI INŠPEKTORAT IN REDARSTVO OBČIN JESENICE, GORJE, KRANJSKA GORA IN ŽIROVNICA 
 
Poročilo je predstavil Gregor Jarkovič, vodja MIRa.  
 
V razpravi sta sodelovala svetnika Kolenc in Pretnar.  
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje se je seznanil z letnim poročilom Medobčinskega inšpektorata in redarstva 
občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica.  

 
GLASOVANJE: 

ZA 10 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 9: OCENA IZVAJANJA OBČINSKEGA PROGRAMA VARNOSTI V LETU 2021 
 
Tudi pri tej točki je uvodno obrazložitev podal Gregor Jarkovič, vodja MIRa.  
 
 



 

Ker ni bilo razprave je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje se je seznanil z oceno izvajanja občinskega programa varnosti v letu 2021.  

 
GLASOVANJE: 

ZA 10 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 10: KADROVSKE ZADEVE 
A) IMENOVANJE OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE  
 
Janez Kolenc, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je podal poročilo o 
prispelih vlogah. Predlagal je, da občinski svet sprejem predlagane člane  
 
Ker ni bilo razprave je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje v občinsko volilno komisijo Občine Gorje imenuje: 
Predsednico:   Tino Urevc 
Namestnico predsednice: Mileno Šimnic 
Članico:   Tino Kosi 
Namestnico članice:  Marijo Ulčar 
Člana:    Nejca Zalokarja 
Namestnico člana:  Valerijo Zalokar 
Člana:    Marka Pintarja  
Namestnico člana:  Simono Bergant 

 
GLASOVANJE: 

ZA 10 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
B) SOGLASJE K IZPLAČILU REDNE DELOVNE USPEŠNOSTI RAVNATELJICE JAVNEGA ZAVODA OSNOVNA 
ŠOLA GORJE ZA LETO 2021 
 
Kratko pojasnilo je podal Janez Kolenc, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  
 
Ker pri tej točki ni bilo razprave je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje daje soglasje za izplačilo redne delovne uspešnosti ravnateljice javnega 
zavoda Osnovna šola Gorje za leto 2021 v višini 5 % osnovne plače.  

 
GLASOVANJE: 

ZA 9 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
C) MNENJ K IMENOVANJU MARKA ZUPANCA ZA DIREKTORJA JAVNEGA ZAVODA KNJIŽNICA ANTONA 
TOMAŽA LINHARTA RADOVLJICA ZA MANDATNO OBDOBJE 5 LET  
 
Tudi pri tej točki je kratko poročilo podal Janez Kolenc, predsednik KMVVI.  
 
Župan je prosil Marka Zupanca da se na kratko predstavi. 
 
Ker ni bilo razprave je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 
 



 

Občinski svet Občine Gorje daje soglasje k imenovanju Marka Zupanca za direktorja javnega zavoda 
Knjižnica Antona Tomaža Linharta Radovljica za mandatno obdobje 5 let.   

 
GLASOVANJE: 

ZA 10 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
 
TOČKA 11: INFORMACIJE ŽUPANA 
 

 Zero Waste občini Gorje in Bled 

 Investicije Spodnje Gorje – Kočna; investicija na Lazah 

 Sanacija opornega zidu Poljšica 

 Pričetek del na mostu čez reko Radovno v Krnici 

 Odprti javni razpisi za  

 za zbiranje predlogov za podelitev priznanj Občine Gorje. Predloge lahko oddate do 3. 
5. 2022 

 za dodelitev pomoči za ohranjanje in spodbujanje razvoja kmetijstva in podeželja v 
Občini Gorje v letu 2022. Rok za oddajo vlog je 26. 8. 2022 

 za razvoj gospodarstva v občini Gorje za leto 2022. Rok za oddajo vlog je 2. 9. 2022 
 
TOČKA 12: POBUDE IN VPRAŠANJA 
 
19. REDNA SEJA 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Pavel Jakopič 
1. v vežicah ni kante za smeti.  
2. podporni zid na cesti proti Petelinu z vrh Frnače je v zelo slabem stanju, ravno tako ceste. V čim krajšem 
času naj se sanirata.  
 
ODGOVOR – ustni 
Podan bo pisni odgovor.  
 
ODGOVOR - pisni 
1. Koš je v vežicah. Smeti se praznijo v Eko otok. 
2. Sanacija podpornega zidu bo predmet projektnega reševanja obnove in gradnje infrastrukture na 
obravnavanem območju. 
 
Z odgovori je zadovoljen. 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Primož Pretnar 
1. prometna ureditev na Poljšici; zanima ga ali so se stvari razčistile oz. rešile? 
 
ODGOVOR – ustni 
1. so se. V kratkem se pričakuje sklep prometnikov in ustrezne rešitve, glede na predloge, ki so jih dajali 
svetniki in občani.  
 
PISNA VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Janez Kolenc  
Poslali ste pisna vprašanja. Ali ste z odgovori zadovoljni?  
 
 
 



 

1. Kdaj se na Hotunah planira napeljava električnih vodov v zemljo. 
ODGOVOR - pisni 
Kablitev je domena distributerja v tem primeru Elektra Gorenjska, ki dela obnove omrežja, kablitve ipd na 
podlagi letnega plana ter razpoložljivih sredstev iz naslova omrežnin, katere pa so v letošnjem letu okrnjena. 
 
2. Kanalizacija na »FRNAČI« A je kaj v planu? 
ODGOVOR - pisni 
Pripravlja se dokumentacija za izbiro projektanta. 
 
3. V planu investicij imamo dvigalo za vrtec. Kako daleč je občina s tem. A je to stvar zavoda. 
ODGOVOR - pisni 
Izdeluje se projektna dokumentacija. Investitor je Občina. 
 
4. Slabo delovanje INTERNETA v vrtcu in šoli. Ali lahko občina kaj pomaga. 
ODGOVOR - pisni 
Občina ima toliko vpliva kot zavod sam. Izpostavljena problematika je stvar tako uporabnika, njegovih 
potreb in tudi optimizacija delovnega procesa (že predhodno izpostavljena problematika elektronskega 
naročanja blaga pri dobaviteljih za v kuhinjo), obstoječega zračnega voda elekt. komunikacij ter ponudnikov 
internetnih storitev. 
 
5. Aktivnosti glede postavitve otroških igral v Krnici. 
ODGOVOR - pisni 
Aktivnosti potekajo in bo predvidoma izvedeno do poletja. 
 
6. Določeni vaščani vidijo potrebo po večkratnem odvozu komunalnih odpadkov. Težava v poletnih časih 
(plenice, pasji iztrebki,..) Morebiti razmisliti o dodatnem odvozu in ustreznem plačilu – vprašanje sprožil v 
točki 10_Program zbiranja komunalnih odpadkov na območju Občine Gorje za leto 2022. 
ODGOVOR - pisni 
Pobuda posredovana IB. 
 
Janez Kolenc, 09.03.2022 
 
Z odgovori je zadovoljen. 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Janez Poklukar 
1. prosi, če se mu pri hiši postavi ogledalo, ker ne vidi na cesto.  
 
ODGOVOR – ustni 
1. Ogledalo se bo postavilo. 
 
NOVE POBUDE IN VPRAŠANJA 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Janez Poklukar 
1. ob 100-letnici Športnega društva Gorje je prelistal zbornik. V njem ni zasledil skakalcev, ki jih je bilo včasih 
več kot tekačev.  
 
ODGOVOR – ustni 
1. material za knjigo se je zbiral več kot eno leto. Predlagal je, da v kolikor obstajajo slike in material, da se 
ga pošlje uredniškemu odboru.   
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Pavel Jakopič 
1. slaba cesta v Pokljuško sotesko. Prosi za nasipanje. 
2. ali bo šla kanalizacija pri novem mostu čez Radovno pod mostom ali ne?  
3. zaščitna ograja pri gostilni Kunavc še ni postavljena. Kolesarji se pripeljalo po tej bližnjici… 



 

ODGOVOR – ustni 
2. ko se je načrtovala kanalizacija in elektrika, občina ni pridobila soglasja, zaradi statike.  
3. se bo preverilo.  
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Primož Pretnar 
1. predlagal je, da če se bo cesta na območju Frnače, Zaborša in do Šuštarjevega rovta obnavljala, naj se 
naredi čim bolj široko. 
2. cesta na Zaplato je v zelo slabem stanju.  
 
ODGOVOR – ustni 
1. skozi samo ožino pri Petelinovem hramu širitev ceste ne bo možna, ker je cesta že sedaj od hiše do hiše. 
2. čaka se sklep Agrarne skupnosti Poljšica, da pristne na odkup na predlog občine. Ko bo odkup urejen, bo 
občina pristopila k ureditvi ceste.  
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Urban Jan 
1. na pokopališču je cvetje uničeno od srnjadi. Kaj se bo naredilo, da se odpravi? 
 
ODGOVOR – ustni 
1. Zavod za gozdove poziva vse oškodovance, da naj škodo po divjadi prijavijo. Zaznava pa se tudi problem 
z volkovi 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Danijela Mandeljc 
1. na pokopališču je potrebno urediti ozvočenje. 
2. ali se bo polaganje kanalizacije v Spodnjih Gorjah tudi zamaknila za dva meseca? 
 
ODGOVOR – ustni 
1. že na prejšnji seji je eden od svetnikov na to opozoril in ozvočenje naj bi bilo urejeno.  
2. od ceste ki povezuje Bled s Pokljuko do Mercatorja se bo investicija nadaljevala naprej, skupaj s 
kanalizacijo. Naprej se bo nadaljevala kanalizacija od Mercatorja proti spodnjemu delu. Zagotovilo je tudi, 
da se investicija pri Petaču ne bo začela pred septembrom. 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Zdenka Repe 
1. cesta skozi Megre se poseda.  
2. glede zbornika; pripombe in predlogi prihajajo.  
 
 
 
 
 
 
 
Seja se je zaključila 13. 4. 2022 ob 19.47 uri.  
 
 
Po tonskem zapisu:         Župan Občine Gorje 
Nuša Jesenšek         Peter Torkar  
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